
 

 

Närvarande.  Protokoll  

Susanne Svensson Ordförande 

Guillermo Pena  Styrelsemöte 2021-04-07 

Martti Huttunen   Bergsjöplatåns samfällighetsförening 

Monica Mattsson 

Robert Gillo 

 

 

 

 

 

1. Föregående mötes protokoll. 

    Föregående mötes protokoll gicks igenom utan anmärkning. 

 

2. Ekonomi. 

Martti Huttunen redogjorde för föreningens ekonomi.  

 

3. Städhelg 2021-05-08. 

Styrelsen diskuterade städhelgen. 

    

4. Offert asfaltering 

     En offert har inkommit till styrelsen angående asfaltering på områdets  

     gångbanor. (Ej IP Only.) 

 

      5. Parkering. 

     Styrelsen kommer att lyfta frågan angående parkering på områdets besöksplatser. 

 

   6. Vikarierande justerare. 

    Då ordinarie justerare, Birgitta Linde inte var närvarande på mötet, kommer   

     v ordf Guillermo Pena att justera dagens protokoll. 

 

7. Nästa styrelsemöte.  

    Nästa styrelsemöte hålls den 3 maj, kl 19.00 i lokalen. 

 

     

  

Vid protokollet            Justeras     Ordförande 

 

  

Monica Mattsson                         Guillermo Pena                                 Susanne Svensson 


